
Pan Marek Komorowski: „Chciałem odnieść się do odpowiedzi na interpelację 

Pana Mikołaja Janowskiego. Przeglądając tę odpowiedź chciałbym prosić, aby 

Zarząd Województwa przygotował bardziej skondensowaną informację, to 

znaczy nie zebrał informacje z poszczególnych departamentów, raz jest to 

informacja tabelaryczna, innym razem w innej formie. Nie jest ona spójna. Jest 

też bardzo obszerna, co zniechęca do czytania, zapoznania się i wyciągnięcia 

odpowiednich wniosków. 

Druga kwestia to jest kwestia uzupełnienia odpowiedzi na interpelację 

dotyczącą  wykonywania funkcji przez Członków Zarządu, mając na myśli 

transparentność działania Zarządu. Oczekiwałbym od Pana Marszałka takiej 

informacji dotyczącej wszystkich Członków Zarządu, gdzie i jakie pełnią 

funkcje.  

Wracając jeszcze do Pana Cieślukowskiego i Euroregionu Niemen – jest tam 

lokalna grupa rybacka, która nie prowadzi działalności, a Euroregion Niemen 

prowadzi działalność gospodarczą, czy też nie? Proszę o konkretną i całościową 

odpowiedź. 

Kolejna kwestia – chciałem zapytać, czy Zarząd Województwa planuje 

cokolwiek, jakieś  uroczystości upamiętniające katastrofę smoleńską 10 

kwietnia?” 

 
 


